



الروابط الحديثة للخدمات اللوجستية
Alrawabit Alhadetha for logistic services

رؤية
VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA



COMPANY
PROFILE

رؤيتنا :



إن رؤيتنا هي رؤية وطنية تهدف إلى مواكبة رؤية المملكة العربية السعودية ٢٠٣٠ والتي تتمحور حول التطور والوصول للأحدث والأفضل في وسائل النقل والخدمات لنساهم بشكل فعال في تطور وإزدهار وطننا الحبيب.

OUR VISION:

Our vision is a national vision in accordance with Saudi Arabia's vision 2030. It focuses on development and reaches out to the latest and best transportation and services. This contributes effectively to the development and prosperity of our beloved Nation.



قيمنا OUR VALUES

الحمية والسلامة أولاً
Safety and Protection is our priority

01

الجودة في تنفيذ الخدمة
Quality in implementing services

02

الدقة والالتزام في الوقت
Precision and Punctuality

03



ALRAWABIT ALHADETHA FOR LOGISTIC SERVICES

For more than 29 years, AlRawabit Alhadetha for Logistic services in Saudi Arabia has started to provide its integrated logistic services through a fleet of modern trucks, trained and specialized drivers. In addition to that, securing warehouses with high quality specifications.

The services of the AlRawabit Alhadetha are characterized by speed, accuracy, high control of the process of transport, loading, unloading and storage. This is done through the system of automatic, continuous management and control of GPS trucks and warehouses systems.

AlRawabit Alhadetha for Logistic services provides real logistical solutions coupled with reliable and efficient transport and distribution services.



تأجير المستودعات

يمكننا أن نوفر لكم مساحة تخزين وظروف تخزين مناسبة أياً كانت منتجاتكم. حيث أننا نمتلك أكثر من ٢٠ مخزن موزع في مدن المملكة والتي تضم المخازن العادية والمخصصة لحفظ المنتجات الباردة والمجمدة يتم مراقبتها بشكل مستمر من خلال أنظمة متعددة المستويات لضمان تخزين المنتجات على نحو احترافي. لدينا شبكة من المستودعات ، يديرها موظفين ذوي خبرة، وبدعم من أحدث أنظمة إدارة المخزون، والأمن، وأنظمة التخزين المتخصصة.

RENTAL OF WAREHOUSES

We can provide you suitable storage space with suitable conditions no matter what your products are. We have more than 20 warehouses scattered throughout the cities of Saudi Arabia, which include regular warehouses and special warehouses to store cold and frozen products. They are continuously monitored through multi-level systems to ensure that the products are stored professionally.

We have a network of warehouses, managed by experienced staff, supported by the latest inventory management systems, security, and specialized storage systems.



النقل البري

لدينا أسطول حديث ومزود بأجهزة تتبع المركبات ونظام حساس وزن الحمولة لكل شاحنة ، نقل البضائع المبردة والمجمد والجافة عن طريق سائقين ذوي خبرة لضمان وصولها للعملاء حسب طلباتهم ورغباتهم في جميع أنحاء المملكة.

توفر الروابط الحديثة النقل البري وفق الضوابط والاشتراطات المعمول بها داخل المملكة العربية السعودية سواءاً للشركات أو المؤسسات أو الأفراد مع ضمان تأمين الإستلام والتسليم في وقت قياسي . مهما كانت تحديات النقل التي تواجهونها، سنهتم بها جميعاً.

LAND TRANSPORTATION

We have a modern fleet equipped with vehicle tracking systems and weight sensitive systems for each truck, we carry refrigerated, frozen and dry goods by experienced drivers to ensure their arrival to the customers according to their requests and wishes throughout the Kingdom.

We provide Land transport in accordance with the regulations and requirements of the Kingdom of Saudi Arabia, whether it's for companies or institutions or individuals with guaranteed delivery and pick up in record time.

Whatever transportation challenges you face, we will take care of them all.

توريد وتوظيف اليد العاملة للخدمات اللوجستية

تضم خدمات الروابط الحديثة توريد وتأمين اليد العاملة الإحترافية والمتخصصة بجميع الأعمال اللوجستية من سائقين وعمال تحميل وتفريغ وأمين مستودع وغيرها من المهن الأخرى.

SUPPLY AND RECRUITMENT OF LABOR FOR LOGISTIC SERVICES

Our services include supplying and insuring skilled labor specialized in all logistical tasks including drivers, loading and unloading workers, warehouse keepers and other professions.



فريق العمل

تضم الروابط الحديثة للخدمات اللوجستية فريق متكامل يتكون من حوالي 70 شخص (سائقين وإداريين ومشرفين وغيرها من الوظائف) يعملون بتناغم تام وبروح واحدة لتنفيذ أهدافنا وأهداف عملائنا بنجاح ودقة.

TEAM WORK

AlRawabit Alhadetha for Logistic services has an integrated team of about 70 people which includes (drivers, managers, supervisors and other employees) working together in perfect harmony to implement our and our customers goals accurately and successfully.



THE FLEET

We are proud to have an advanced and comprehensive fleet which is one of the most important things to implement our transportations whether the shipment requires dry transport, refrigerated or frozen.

The fleet consists of 40 truckloads of regular transport vehicles, refrigerators, freezers, trailers and trucks. As well as a complete maintenance team that ensures our self-sufficiency and ensures the safety of its vehicles and the quick emergency repair service, enabling us to provide exceptional and reliable logistical services.

الأسطول

نفخر بامتلاكنا أسطول متطور وشامل يعد من أهم الأمور لتنفيذ عمليات النقل التي تقوم بها سواء كانت الشحنة تتطلب نقل جاف أم مبرد أم مجمد.

ويتكون هذا الأسطول من 40 شاحنة متنوعة من عربات النقل العادية أو المزودة بثلاجات ومجمدات والعربة المقطورة والشاحنات بالإضافة إلى إمتلاك فريق صيانة كامل يحقق الإكتفاء الذاتي ويضمن سلامة ألياتها وسرعة إصلاح الأعطال الطارئة مما يمكننا من تقديم خدمات لوجستية استثنائية وموثوق بها.

العملاء
المميزين
SPECIAL
CUSTOMERS

Al Rabie
Al Rabie Saudi Foods Co.

inzagr
من زقر

المراعي
Almarai

الروابط ال
c services

0115459892



0115458099



العنوان الرئيسي

Main Address

الخرج - طريق الملك سعود

Alkharaj - King Saud Road

الفروع

Branches

الخرج - الرياض - جدة - الدمام

Alkharaj - Riyadh - Jeddah - Dammam